

VACCINATION CERTIFICATE REQUIREMENTS FOR INTERNATIONAL TRAVEL

Cholera

The Government of *Somalia* has just informed WHO that a cholera vaccination certificate is no longer required from international travellers. The 1989 edition of *International Travel and Health — Vaccination Requirements and Health Advice* should therefore be amended accordingly.

The only countries/territories still officially requiring a cholera vaccination certificate from travellers arriving from infected areas are: Lesotho, Pakistan, Pitcairn and Sudan.

CERTIFICATS DE VACCINATION EXIGÉS POUR LES VOYAGES INTERNATIONAUX

Choléra

Le *Gouvernement somalien* informe l'OMS qu'un certificat de vaccination contre le choléra n'est plus exigé des voyageurs internationaux. L'édition 1989 de *Voyages internationaux et santé — Vaccination exigées et conseils d'hygiène* devrait donc être amendée en conséquence.

Seuls les pays/territoires suivants exigent encore un certificat de vaccination contre le choléra des voyageurs en provenance de zones infectées: Lesotho, Pakistan, Pitcairn et Soudan.